

MENU APÉRO ÉRYTHRÉEN | ERITREAN APÉRO MENU

MARDI AU VENDREDI | TUESDAY TO FRIDAY

17h00 - 22h00

CHF



Kolo & Popcorn

Traditional crunchy toasted barley and chickpea snack with Saba's famous sweet & salty popcorn

En-cas traditionnel croustillant à base d'orge et de pois chiches grillés, avec le célèbre popcorn sucré et salé de Saba

9-



Injera Chips & Shiro

Eritrean ground chickpea dip with homemade injera chips

Trempeuse de pois chiches moulus érythréens avec des frites d'injera faites maison

11-



Sambusas

Fried pastry filled with local green lentils and Eritrean spices

Pâte frite remplie de lentilles vertes locales et d'épices érythréennes

14-



Stuffed Peppers

Green chilis stuffed with tomatoes

Piments verts farcis aux tomates

9-



Kofta

Eritrean beef and onion meatballs in berbere sauce

Boulettes de bœuf érythréennes à l'oignon dans une sauce berbère

16-

Allergies: si vous êtes sujet à des allergies ou à des intolérances, nous vous renseignons volontiers sur demande sur la présence éventuelle d'allergènes dans nos plats

Allergies: if have any allergies or intolerances, please ask a member of staff if you require information on the ingredients in our food

Provenance de la viande: poulet (France); boeuf (Suisse); agneau (France)

Meat origin: chicken (France); beef (Switzerland); lamb (France)

Prix: tous nos prix son TVA et service compris

Prices: our prices are inclusive of VAT and services charges

À propos de nous

Cuisine Lab est une entreprise sociale de restauration qui forme et emploie des réfugiés et promeut l'intégration, la diversité et l'inclusion. La durabilité environnementale étant au cœur de notre activité, nous créons des plats délicieux et joliment présentés pour toutes les occasions.

About us

Cuisine Lab is a social enterprise restaurant, training and employing refugees, and promoting integration, diversity and inclusion. With environmental sustainability at the heart of our business, we create delicious and beautifully presented food for any occasion.